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Aanwezig 

Voorzitter: A.W.J.A. Van Hattem 
(Plv.)leden: K.A.J.M. Burger Dirven (VVD), T.P.D. Kouthoofd (VVD), R.C.P. Kuijken 
(CDA), J.W. Brenninkmeijer (CDA), mw. J.P.H. Aarts – van der Loo (CDA), mw. C.J.M. 
Roozen (SP), mw. M.A.J.L. Frijters - Klijnen(PVV), J. Kerkhoff (PVV), mw. M.T.H. van 
de Weyer (PvdA), mw. P.M. Brunklaus (GroenLinks), mw. M.J.G.P. Surminski (PvdD) 
Secretaris: mw. I. Butzelaar 
Gedeputeerden: mw. S.C. van Haaften – Harkema 
 
1. Opening en vaststelling agenda  
Opening: De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. 
Een bijzondere felicitatie voor de heer Brenninkmeijer van het CDA. Hij is gisteren 
voorgedragen als nieuwe burgemeester van de gemeente Waalre. 
Vanwege de verbouwing van het Provinciehuis vergadert de Commissie voor Cultuur en 
Samenleving op een alternatieve locatie. Deze keer vergaderen de commissies in het 
Stadhuis van de gemeente Breda. 
Mevrouw Aarts van de fractie van het CDA heeft verzocht om de Statenmededeling 
Beleidsevaluatie art. 217a Provinciewet van het programma Leefbaarheid@Brabant 2012 
– 2015 te bespreken. De commissie stremt hiermee in. 
Vaststellen agenda: De commissie stelt de agenda overeenkomstig vast. 
 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 
Er is een bericht van verhindering ontvangen van de heren Van der Staak (SP), Smeulders 
(PvdA), Hageman (D66) en Mondriaan (50PLUS). Ook zijn afwezig mevrouw Tsoutsanis 
(VVD) en de heren Wijers (VVD) en Kap (OSN). 
De Gedeputeerde heeft de volgende mededelingen: 
- Huidige directeur BJZ Noord-Brabant stopt per 1 januari 2015 op als directeur 
- De inkoopcontracten worden momenteel voorbereid om getekend te worden. 

Tariefafspraken maken hier onderdeel van uit. In sommige regio’s zijn ze verder dan 
in andere 

- De staatssecretaris nodigt (een aantal) regio’s uit om te kijken naar de stand van zaken. 
Welke regio’s dat precies zijn en wat andere criteria zijn voor de uitnodiging is de 
verantwoordelijkheid van de staatssecretaris.  

- Nadere uitleg over de besteding van de doeluitkering die ingezet wordt voor 
frictiekosten 
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3. Planning activiteiten 
3.A.1 Planning commissie: De commissie stemt in met de planning. Mevrouw Brunklaus 
van de fractie van GroenLinks verzoekt om de Statenmededeling t.a.v. doe-bugdetten te 
bespreken tijdens de commissievergadering van 16 januari 2015. Dit verzoek wordt door 
andere partijen ondersteund. 
 
3.A.2 Planning beeldvormende activiteiten:  
De commissie stemt in met het overzicht van beeldvormende activiteiten. Dat betekent 
dat op 30 januari wordt geprobeerd om een bezoek aan de Stilte in Breda te combineren 
met een gesprek met de philharmonie zuidnederland 
  
4. Besluitenlijst vorige vergadering  
4.A. Besluitenlijst:  
De commissie stelt de besluitenlijst van 10 oktober vast. 
4.B. Toezeggingenlijst en overzicht moties 
A.B.1 Toezeggingen: Akkoord. 
4.B.2 Moties: Akkoord. 
 
 
5. Oordeelsvorming 
 
5.2 Commissievoorstel 
Commissievoorstellen 
 
6. Commissiebehandeling 
Mevrouw Aarts van de fractie van het CDA heeft verzocht om de Statenmededeling 
Beleidsevaluatie art. 217a Provinciewet van het programma Leefbaarheid@Brabant 
2012 – 2015 te bespreken. In algemene zin is de commissie tevreden over de evaluatie en 
het gevoerde beleid. Wel zijn er vanuit de commissie onder meer de volgende 
aandachtspunten: 
- Hoe wordt ervoor gezorgd dat kennisdeling verbetert; 
- Worden leerpunten uit het L@B-beleid meegenomen met betrekking tot doe-

budgetten; 
- Niet financiële deel van de menukaart mag nader uitgewerkt worden 
- Is het mogelijk om een kwalitatieve toets vooraf te doen 
- Zorg ervoor dat projecten van onderaf komen 
- Is de Vereniging Kleine Kernen betrokken bij de evaluatie 
- Waarom doet Panteia dit onderzoek en niet het PON? 
- Evaluatie mag iets concreter 
- Hoe wordt ervoor gezorgd dat projecten worden gecontinueerd worden 
De Gedeputeerde reageert op de gemaakte opmerkingen: 
- De provinciale organisatie sluit aan bij de nieuwe rol van de provincie’ 
- Vereniging Kleine Kernen is als partner betrokken bij het L@B-beleid 
- T.a.v. de menukaart wordt volgend jaar kennisdeling meegenomen 
- Beleidsevaluaties dienen door een onafhankelijk bureau te worden uitgevoerd, 

vandaar dat deze evaluatie niet is uitgevoerd door het PON 
- Leerpunten worden meegenomen richting de doe-budgetten 
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7. Rondvraag 
Er zijn geen punten voor de rondvraag. 
 
8. Sluiting 
De voorzitter dankt de iedereen voor zijn of haar aanwezigheid sluit de vergadering om 
10.30 uur. 
 

 
  

De Statencommissie voornoemd, 
 
 
 
A.W.J.A. van Hattem 

De secretaris, 
 
 
 
Mw. I. Butzelaar 

 
 


